
PREDOLGE SEJE?
ODBORNIKI zbora delovnih skupnosti niso
ravno redni obiskovalci sej občinske skupšči-
ne, zato je odbornik Anton Kocjančič predla-
gal, da bi, če je mogoče, v bodoče sklicevali
seje v dopoldanskem času. Tomaž Savnik mu
je oporekal, češ da bi bilo to škodljivo za de-
lo odbornikov na delovnih mestih, predsed-
nik Danilo Sbrizaj pa je dodal, da so pred
časom tak predlog že zavrnili, ker ni dobil
zadostne podpore. Verjetno pa bi odbomiki
seje raje obiskovali, če bi bile te krajše. (43.
seja se je končala ob 21.15)


